
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PREGUNTA QUE PRESENTA  
LA CANDIDATURA D’UNITAT POPULAR DE REUS 

(CUP) SOBRE EL SERVEI DE TRANSPORT PÚBLIC INTERURBÀ  
 
 
El passat 13 de desembre de 2011, l’Ajuntament de Reus va aprovar una moció que 
pretenia convertir el Consistori en part activa en la resolució de les deficiències greus 
que presentava el servei d’autobús interurbà entre la ciutat de Reus i Tarragona, així 
com es comprometia a fomentar el transport pública, vetllar per la seva qualitat i 
realitzar un seguiment del transport públic que uneix Reus amb la resta del territori. 
 
Des de llavors, les queixes ciutadanes per la qualitat d’aquest servei no han minvat en 
cap cas, sinó que continuen presents. Malauradament, hi ha centenars de reusencs i 
reusenques que cada dia, pateixen les deficiències en el servei interurbà de transport 
públic. 
 
El passat 30 de novembre de 2012, un any després de la primera moció, se n’aprova 
una segona, que pretenia crear un mecanisme de denúncia ciutadana, per tal que 
l’Ajuntament actués com a part activa en la mediació, entre persona usuària i autoritat 
competent i empresa facilitadora del servei. 
 
Després que aquest servei s’implementés a l’empresa Reus Transport, la petició 
aprovada per traslladar-ho a l’Autoritat del Transport Metropolità del Camp, continua 
sense portar-se a la pràctica. 
 
En les darreres setmanes, ha aparegut de nou als mitjans de comunicació, el debat 
sobre les deficiències del transport públic a la nostra ciutat i a les nostres comarques. 
Un problema endèmic,que lluny de resoldre’s, any rere any s’aguditza, tot i les 
inversions en infraestructures, que només han fet que potenciar el transport privat. 
 
PREGUNTA: 
 
· Què ha fet l’Ajuntament per millorar el transport interurbà entre Reus i Tarragona i a 
l’àrea del Camp? 
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